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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 8. 2. 2018  

 

 

 

Miesto a čas konania :       zborovňa ZŠ Tlmače,  o 16,00 hod. 

 

Prítomní:                             podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Hostia    :                             PaedDr. Božena Dudášiková – riaditeľka školy 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Výročná správa za rok 2017 

3. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2017 / 2018 

4. Oboznámenie s rozpočtom školy na kalendárny rok 2018  

5. Aktuálne informácie o chode školy 

6. Diskusia 

7. Záver 
 

 

 

1) Predsedkyňa RaŠ Mgr. Holečková otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho 

programom. 

 

2) Mgr. Holečková prečítala Výročnú správu RaŠ za rok 2017. Správa je prílohou tejto zápisnice. 

Zároveň oboznámila s plánom zasadnutí na rok 2018. 

 

3) PaedDr. Božena Dudášiková oboznámila prítomných s výchovno-vyučovacími výsledkami za 

prvý polrok školského roka 2017/2018. Jednotlivo predstavila všetky triedy, ich úspechy 

a problémy. 

 

4) Miriam Zsigová informovala o rozpočte na rok 2018. Rozpočet Základnej školy, Školského 

klubu detí a Školskej jedálne je vyrovnaný. 

 

5) Mgr. Holečková  - vznik odborovej organizácie zamestnancov školy. 

PaedDr. Dudášiková : 

informácie o uskutočnených akciách – Halloween, Mikulášska tržnica, Skok do výšky, Karneval, 

LVVK 6. – 9. ročník. 

informácie o pripravovaných akciách – zápis do 1. ročníka, PVVK 3. ročník, ŠvP 2. a 4. ročník, 

Akadémia, MDD, v spolupráci s mestom Tlmače – Tlmačské Vianoce, Deň matiek, Tlmačský 

športový deň, Tlmačský polmaraton, v spolupráci s MsKS – Noc s Andrersenom. 

informácie o výsledkoch testovania žiakov – TESTOVANIE 5, KOMPARO 8, KOMPARO 9. 

opravy a rekonštrukcie – projekty v spolupráci s mestom Tlmače – strecha telocvičňa, 

elektroinštalácia 3. etapa, špeciálna učebňa ; z vlastných zdrojov – exteriérové lavice na škokský 

dvor, osvetlenie telocvične, namontovanie podružných meračov vody a el.energie v školských 

bytoch, projektová dokumentácia na zmenu bytového na nebytový priestor, plánovaný nákup PC 
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do učebne VT, návrh na prekrytie zadného schodišťa (bezpečnostné dôvody pri nepriaznivých 

poveternostných podmienkach). 

  

6) Diskusia : 

7) Mgr. Holečková – otázka na Ing. Holíkovú o internetovom pripojení ANTIK 

Ing. Holíková – úprava možnosti písania úloh v ŠKD 

MUDr. Kubica – žiadosť o upozornenie p. farára na pedagogickejší prístup na hodinách NBV 

 

7)  Po vyčerpaní programu Mgr. Holečková ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  prítomným 

za účasť. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 12. 2. 2018 

Zapísala: Miriam Zsigová 


